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TECHNICAL DATA SHEET

BIO A IR

LIQUID AIR FRESHENER

DESCRIPTION

It is formulated for use in food processing facilities, restaurants, bars and all other places where food is handled or prepared.
BIO -AIR is a concentrated neutral product, with orange scent. It solves quickly bad odours found in washrooms, cloakrooms, store-
rooms, garbage cans, grease traps, drains, etc. It can also be added to any cleaning solution to improve its odour.

DIRECTIONS FOR USE

Spray the product directly on surfaces that emit bad odours. Do not spray on painted surfaces.
Avoid contamination of food. All surfaces subject to food contact must be rinsed with potable water before reuse.

INGREDIENTS

Water, surfactants, perfume, dye.

SPECIFICATIONS REGULATIONS AVAILABLE SIZES

- Appearance : Clear liquid - WHMIS : - 12*1 L code # 160112
- Color : Orange - TDG : Not regulated - 4*4 L code # 160144
- Odor : Orange - 20 L code # 160120
- Concentrated pH / 1% : 6 - 8 / 5 - 7 - 205 L code # 160105
- Density 25 °C (kg/L) : 0.99 - 1.01
- Active material (%) : 10 - 30

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

DANGER.Causes serious eye damage. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. Ifin eyes:Rinse
immediately and cautiously with water for 10-15 minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing,
keeping eyelids open. Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician.
For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk
in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the
product for more details.
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FICHE TECHNIQUE

BIO -A IR

DÉSODORISANT LIQUIDE

DESCRIPTION

Il est formulé pour utilisation dans les établissements de transformation d'aliments, restaurants, bars et là où des aliments sont
manipulés ou préparés.
BIO -AIR est un produit concentré neutre, à odeur d'orange. Il permet de contrôler rapidement les mauvaises odeurs retrouvées
dans les toilettes, les vestiaires, les salles d'entreposage, les poubelles, les trappes à graisse, les drains, etc. Il peut être
également ajouté à toute solution de nettoyage pour augmenter son odeur.

MODE D’EMPLOI

Vaporiser le produit directement sur les surfaces d'où proviennent les mauvaises odeurs. Ne pas vaporiser sur des surfaces
peintes.
Éviter la contamination des aliments. Toutes les surfaces entrant en contact avec les aliments doivent être rincées avec de l'eau
potable avant d'être réutilisées.

INGRÉDIENTS

Eau, agents tensioactifs, fragrance, colorant.

SPÉCIFICATIONS RÉGLEMENTATIONS FORMATS DISPONIBLES

- Apparence : Liquide clair - SIMDUT : - 12*1 L code # 160112
- Couleur : Orange - TMD : Non réglementé - 4*4 L code # 160144
- Odeur : Orange - 20 L code # 160120
- pH concentré / 1% : 6 - 8 / 5 - 7 - 205 L code # 160105
- Densité à 25 °C (kg/L) : 0.99 - 1.01
- Matière active (%) : 10 - 30

DANGERS / PRÉCAUTIONS / PREMIERS SOINS

DANGER.Provoque de graves lésions des yeux.Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de
protection des yeux/du visage. En c as de c o ntac tavec les yeu x:Rincer immédiatement avec précaution à l’eau pendant 10-15
minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et que cela est facile à faire. Continuer à rincer, en gardant les
paupières ouvertes. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin.
Pour plus d’informations, consulter la fiche de données de sécurité.

NOTE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de
l’utilisation de ce produit. L’utilisateur reconnaît les risques reliés à l’usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les
mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l’étiquette du produit pour plus de détails.
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